



## **CALDWELL AND PwC ANNOUNCE 2021 CANADA'S TOP 40 UNDER 40® HONOUREES**

TORONTO - November 18, 2021 - Honouring Canada's outstanding leaders under 40 years of age, the recipients of Canada's Top 40 Under 40® were announced today in the National Post.

Canada's Top 40 Under 40 independent Advisory Board, comprising 30 notable and experienced leaders from across Canada, met on October 5, 2021 to select the Honourees from a short list put together by Caldwell. A call for nominations was carried out from February to June, garnering close to 1,200 nominations from across Canada.

"We couldn't be more pleased with the selection of this year's Top 40. It's easy to understand why we recognize and celebrate these 40 individuals— as you will see, they are truly remarkable young leaders who are dedicated to and passionate about their work and their communities," said Jeff Freeborough, Managing Partner of Caldwell's Toronto office. "We are committed to the Top 40 program and continuing to share these inspiring stories and celebrating our nation's young leaders. It's been terrific to work with PwC, who embraced their role as Presenting Partner."

The 2021 Honourees are announced in a special feature section today in the National Post and will be profiled in the March 2022 edition of FP Magazine. Honourees will also be interviewed on BNN Bloomberg over the next several weeks.

Tonight, the Honourees will come together for a virtual reception where they will meet each other, as well as advisory board members, program partners and past Honourees. In-person events are expected to take place next Spring where the recipients will be presented with their awards.

"Canada's future is bright, this year's Honourees are an excellent group of diverse young Canadian leaders, making an impact in their communities," said Matthew Wetmore, Managing Partner, Industries and Regions, PwC Canada. "It's important to celebrate and nurture the ideas, aspirations and ambitions of these talented Canadian business leaders. Through the Top 40 Under 40 recognition, we are encouraging and shining a spotlight on talented leaders, which better positions Canada to compete on the world stage."

The 2021 Recipients of Canada's Top 40 Under 40 are:



Jason Abbate  
Senior Vice President, Development & Production  
Cenovus Energy

Michael Acko  
President, Scott Hydro-Vac and  
CEO, EnviroBore Directional Drilling

Guy Amini  
President  
dentalcorp

Dr. Meghan Azad  
Co-Director, Manitoba Interdisciplinary Lactation Centre (MILC) & Associate Professor,  
Pediatrics and Child Health  
University of Manitoba

Mark Boots & Louis Dorval  
Co-founder & CTO | Co-Founder & COO  
Viamo

Candace A. Borland  
Partner, President  
Anomaly Inc.

Janice Ciavaglia  
Chief Executive Officer  
Assembly of First Nations

Jacqueline Cook  
Chief Operating Officer  
Vendasta

Jonathan Davey  
Vice President, Indigenous Financial Services  
Scotiabank

Joshua Davis & Daryl Ee  
Co-Founders & Co-CEOs  
Speedee Transport & Stark TMS

Ryan Dunfield  
Chief Executive Officer  
SAF Group



Derrick Emsley  
Co-founder & CEO  
tentree & veritree

Brittany Forsyth  
Founding Partner  
Backbone Angels

Vincent Giove  
Vice President & COO  
Rustica Foods Inc.

Jesse Guth  
Chief Executive Officer  
Avid Apparel

Dr. Siba Haykal  
Plastic and Reconstructive Surgeon/Scientist  
University Health Network  
University of Toronto

Sarah Joyce  
Senior Vice President, E-Commerce  
Sobeys Inc.

Andrew Joyner  
Managing Director  
Tricon Residential

Dr. Jean-Philippe Julien  
Senior Scientist, Molecular Medicine Program  
The Hospital for Sick Children

Yash Karia  
President & CEO  
Agrocrop Exports Ltd.

Michael Ladha  
Vice President, Chief Legal Officer & Corporate Secretary  
Newfoundland & Labrador Hydro

Dr. Alike Lafontaine  
President-Elect  
Canadian Medical Association



Seema Lakhani  
Chief Product Officer  
Wattpad

Isaac Langleben  
CEO & Co-Founder  
Open Farm

Rob Marsh  
President  
Liberty Mutual Canada

Mathew Mehrotra  
Chief Digital Officer  
BMO Financial Group

Leon Ng  
Founder & CEO  
LNG Studios

Jessica Nordlander  
Chief Operating Officer  
ThoughtExchange

Lekan Olawoye  
Founder & CEO  
Black Professionals in Tech Network Inc.

Dr. Teresa Purzner  
Neurosurgeon & Entrepreneur  
KHSC & Cerebelly

Salima Remtulla  
Vice President, Operations & Corporate Strategy  
Leith Wheeler Investment Counsel Ltd.

Tyler Robson  
Chief Executive Officer, Co-Founder & Chair  
The Valens Company

Adam Segal  
President & CEO  
Stork Craft Manufacturing Inc.



Sonia Sennik  
Executive Director Creative Destruction Lab  
Rotman School of Management at the University of Toronto

Carolyn Stewart  
Executive Director  
Feed Ontario

Angela Thompson  
Vice President, Project Services & Director, Environmental Services  
FLINT, a division of ClearStream

Amelia Warren  
Chief Executive Officer  
Epicure

Dr. Vikramaditya Yadav  
Professor  
The University of British Columbia

Maayan Ziv  
Founder & CEO  
AccessNow

Dr. Jennifer Zwicker  
Director Health Policy and Associate Professor  
University of Calgary, DSO Kids Brain Health Network

For the full list of Honourees with biographies, please visit  
<https://canadastop40under40.com/honourees-2021.html>

Canada's Top 40 Under 40<sup>®</sup> is an annual recognition of the exceptional achievements of 40 outstanding Canadians under the age of 40. In addition to Caldwell and PwC, the program is supported by several prominent organizations: National Partner Gluskin Sheff + Associates Inc.; Media Partners BNN Bloomberg and National Post; Travel Partner Air Canada; Event Partner ergocentric Seating Systems; with fact checking and verification carried out by Inline Reference Check.

Founded in 1995 by Caldwell, Top 40 has recognized more than 800 outstanding Canadians and is the country's most coveted award for young leaders. Honourees have a remarkable track record of achievement after their win; the ranks of Top 40 alumni include hundreds of nationally and internationally prominent CEOs, executives, entrepreneurs, public sector and



social economy leaders. Visit the website [www.canadastop40under40.com](http://www.canadastop40under40.com) for nomination details and timelines.

### **About PwC**

At PwC, our purpose is to build trust in society and solve important problems. More than 7,000 partners and staff in offices across the country are committed to delivering quality in assurance, tax, consulting and deals services. PwC Canada is a member of the PwC network of firms with more than 284,000 people in 155 countries. Find out more by visiting us at: [www.pwc.com/ca](http://www.pwc.com/ca).

© 2021 PricewaterhouseCoopers LLP, an Ontario limited liability partnership. All rights reserved.

PwC refers to the Canadian member firm, and may sometimes refer to the PwC network. Each member firm is a separate legal entity. Please see [www.pwc.com/structure](http://www.pwc.com/structure) for further details.

### **About Caldwell Partners**

Caldwell Partners is a technology-powered talent acquisition firm specializing in recruitment at all levels. Through two distinct brands - Caldwell and IQTalent Partners - the firm leverages the latest innovations in AI to offer an integrated spectrum of services delivered by teams with deep knowledge in their respective areas. Services include candidate research and sourcing through to full recruitment at the professional, executive and board levels, as well as a suite of talent strategy and assessment tools that can help clients hire the right people, then manage and inspire them to achieve maximum business results.

Caldwell's Common shares are listed on The Toronto Stock Exchange (TSX: CWL). Please visit our website at [www.caldwellpartners.com](http://www.caldwellpartners.com) for further information.

For further information, please contact:

Michelle Jursa  
Caldwell  
[mjursa@caldwellpartners.com](mailto:mjursa@caldwellpartners.com)  
+1 416 934 2226

Julie Ibrahim  
PwC  
[Julie.ibrahim@pwc.com](mailto:Julie.ibrahim@pwc.com)  
+1-416-356-8182





## **CALDWELL ET PwC ANNONCENT LES LAURÉATS DES : 2021 CANADA'S TOP 40 UNDER 40<sup>MD</sup> HONOUREES « 40 CANADIENS PERFORMANTS DE MOINS DE 40 ANS<sup>MD</sup> POUR 2021 »**

TORONTO - le 18 novembre 2021 - Honorer les dirigeants exceptionnels au Canada sous l'âge de 40 ans, les tenants du titre des 40 Canadiens performants de moins de 40 ans<sup>MD</sup> ont été annoncés aujourd'hui dans le National Post.

Le Conseil consultatif des 40 Canadiens performants de moins de 40 ans<sup>MD</sup>, lequel est composé de trente (30) dirigeants notables et expérimentés de partout au Canada, s'est rencontré le 5 octobre 2021 pour sélectionner les Lauréats depuis une liste courte établie par Caldwell. Un appel aux nominations fut tenu du mois de février jusqu'au mois de juin, recueillant près de 1 200 nominations dans l'ensemble du Canada.

« Nous ne pourrions pas être plus ravis de la sélection des 40 Canadiens performants de cette année. Il est facile à comprendre la raison pour laquelle nous reconnaissons et célébrons ces 40 personnes— comme vous le constaterez, ces personnes sont vraiment de jeunes dirigeants remarquables qui sont dévoués et passionnés par leur travail et leurs communautés, » a déclaré Jeff Freeborough, Partenaire de gestion du bureau de Caldwell à Toronto. « Nous sommes engagés au programme *Top 40* et nous continuons à partager ces histoires inspirantes et à célébrer les jeunes dirigeants de notre nation. Il a été formidable de travailler avec les représentants de PwC qui ont accepté leur rôle comme Partenaire présentant. »

Les Lauréats 2021 seront annoncés aujourd'hui dans une section vedette spéciale dans le National Post et ils seront sujets d'un profilage dans l'édition de mars 2022 du magazine FP. Les Lauréats seront également interviewés sur BNN Bloomberg au cours des prochaines semaines.

Ce soir, les Lauréats se réuniront pour participer à une réception virtuelle là où ils se rencontreront, ainsi que les membres du Conseil consultatif, les partenaires du programme et les anciens Lauréats. Des événements en personne devront avoir lieu au printemps prochain là où on présentera les prix aux tenants du titre.

« L'avenir du Canada est prometteur; les Lauréats de cette année représentent un excellent groupe diversifié de jeunes dirigeants canadiens; lesquels ont un impact dans leurs



communautés » a déclaré Matthew Wetmore, Partenaire de gestion, Industries et Régions, PwC Canada. « Il est important de célébrer et d'entretenir les idées, les aspirations et les ambitions de ces dirigeants canadiens talentueux d'entreprise . Par l'entremise de la reconnaissance des 40 Canadiens performants de moins de 40 ans<sup>MD</sup>, nous encourageons et nous mettons en lumière des dirigeants talentueux, ce qui permet de mieux situer le Canada sur la scène mondiale. »

Les tenants du titre 2021 des 40 Canadiens performants de moins de 40 ans<sup>MD</sup> sont :

Jason Abbate  
Vice-président principal, Développement et Production  
Cenovus Energy

Michael Acko  
Président, Scott Hydro-Vac et  
PDG, EnviroBore Directional Drilling

Guy Amini  
Président  
dentalcorp

Dr Meghan Azad  
Co-Directrice, Manitoba Interdisciplinary Lactation Centre (MILC)/Centre d'allaitement  
interdisciplinaire et Professeure agrégée, Pédiatrie et Santé de l'enfant  
Université du Manitoba

Mark Boots et Louis Dorval  
Co-fondateur et DPT | Co-fondateur et CO  
Viamo

Candace A. Borland  
Partenaire, Présidente  
Anomaly Inc.

Janice Ciavaglia  
Directrice générale  
Assemblée des Premières Nations

Jacqueline Cook  
Administratrice en chef des opérations  
Vendasta





Jonathan Davey  
Vice-présidente, Services financiers autochtones  
Scotiabank

Joshua Davis et Daryl Ee  
Co-fondateurs et Co-PDGs  
Speedee Transport & Stark TMS

Ryan Dunfield  
Directeur général  
SAF Group

Derrick Emsley  
Co-fondateur et PDG  
tentree & veritree

Brittany Forsyth  
Partenaire Fondateur  
Backbone Angels

Vincent Giove  
Vice-président et CO  
Rustica Foods Inc.

Jesse Guth  
Directeur général  
Avid Apparel

Dr Siba Haykal  
Chirurgienne plasticienne et reconstructrice/Scientifique  
University Health Network/Réseau universitaire de la santé  
Université de Toronto

Sarah Joyce  
Vice-présidente principale, E-Commerce  
Sobeys Inc.

Andrew Joyner  
Directeur général  
Tricon Residential

Dr Jean-Philippe Julien  
Scientifique chevronné, Programme de Médecine moléculaire  
The Hospital for Sick Children



Yash Karia  
Président et PDG  
Agrocrop Exports Ltd.

Michael Ladha  
Vice-président, Chef des affaires juridiques et Secrétaire d'entreprise  
Newfoundland & Labrador Hydro

Dr Alika Lafontaine  
Président désigné  
Association médicale canadienne

Seema Lakhani  
Chef des produits  
Wattpad

Isaac Langleben  
PDG et co-fondateur  
Open Farm

Rob Marsh  
Président  
Liberty Mutual Canada

Mathew Mehrotra  
Directeur numérique  
BMO Groupe financier

Leon Ng  
Fondateur et PDG  
LNG Studios

Jessica Nordlander  
Administratrice en chef des opérations  
ThoughtExchange

Lekan Olawoye  
Fondateur et PDG  
Black Professionals in Tech Network Inc.

Dr Teresa Purzner  
Neurochirurgienne et entrepreneuse  
KHSC & Cerebelly



Salima Remtulla  
Vice-présidente, Opérations et Stratégie ministérielle  
Leith Wheeler Investment Counsel Ltd.

Tyler Robson  
Directeur général, Co-fondateur et Président  
The Valens Company

Adam Segal  
Président et PDG  
Stork Craft Manufacturing Inc.

Sonia Sennik  
Directrice exécutive du Laboratoire de destruction créative  
Rotman School of Management à l'Université de Toronto

Carolyn Stewart  
Directrice exécutive  
Feed Ontario

Angela Thompson  
Vice-présidente, Services associés aux projets et Directrice, Services environnementaux  
FLINT, une division de ClearStream

Amelia Warren  
Directrice générale  
Epicure

Dr Vikramaditya Yadav  
Professeur  
L'Université de la Colombie-Britannique

Maayan Ziv  
Fondatrice et PDG  
AccessNow

Dr Jennifer Zwicker  
Directrice en matière de santé et Professeure agrégée  
Université de Calgary, DSO Kids Brain Health Network/Réseau de santé cérébrale DSO Kids

Pour obtenir la liste complète des Lauréats et leurs biographies, veuillez visiter  
<https://canadastop40under40.com/honourees-2021.html>



Le programme Canada's Top 40 Under 40<sup>MD</sup>/40 Canadiens performants de moins de 40 ans<sup>MD</sup> » représente une reconnaissance annuelle des réalisations exceptionnelles de 40 Canadiens remarquables sous l'âge de 40 ans. En plus de Caldwell et de PwC, le programme est soutenu par plusieurs organisations de renommée : Partenaire national Gluskin Sheff + Associates Inc.; Partenaires avec les médias BNN Bloomberg et National Post; Partenaire de voyages Air Canada; Partenaire d'événements ergocentric Seating Systems; avec un contrôle et une vérification des faits effectués par Inline Reference Check.

Fondé en 1995 par Caldwell, Top 40 a reconnu plus de 800 Canadiens remarquables et Top 40 représente le prix le plus convoité au pays pour les jeunes dirigeants. Les Lauréats possèdent des antécédents de réussite après leur victoire; les rangs des anciens Top 40 comprennent des centaines de PDGs, d'exécutifs, d'entrepreneurs, de dirigeants du secteur public et de l'économie sociale de renommée nationale et internationale. Visitez le site Web [www.canadastop40under40.com](http://www.canadastop40under40.com) pour obtenir des détails au sujet des nominations et des horaires.

### À propos de PwC

Chez PwC, notre objectif est d'établir la confiance dans la société et de résoudre des problèmes importants. Plus de 7 000 partenaires et de personnel dans des bureaux dans l'ensemble du pays sont engagés à fournir la qualité des services d'assurance, de fiscalité, de conseil et de transactions. PwC Canada est membre du réseau PwC de firmes qui ont moins de 284,000 personnes dans 155 pays. Pour en savoir plus veuillez nous visiter au : [www.pwc.com/ca](http://www.pwc.com/ca).

© 2021 PricewaterhouseCoopers LLP, un partenariat d'une Société à responsabilité limitée de l'Ontario. Tous droits réservés.

PwC se réfère à la firme membre canadienne et peut parfois se référer au réseau PwC. Chaque firme membre est une entité juridique distincte. Veuillez voir [www.pwc.com/structure](http://www.pwc.com/structure) pour obtenir plus de détails.

### À propos des Partenaires Caldwell

Partenaires Caldwell est une société d'acquisition de talents axée sur la technologie et spécialisée dans le recrutement à tous les niveaux. À travers deux marques distinctes - Caldwell et IQTalent Partners - la firme fait appel aux dernières innovations en matière d'IA afin d'offrir un spectre intégré de services; lesquels sont livrés par des équipes possédant des connaissances approfondies dans leurs domaines respectifs. Les services comprennent de la recherche et le sourcing de candidats jusqu'au recrutement complet aux niveaux professionnel, exécutif et du conseil d'administration ainsi qu'un ensemble de stratégies et



d'outils d'évaluation qui peuvent aider des clients à embaucher les bonnes personnes, puis à les gérer et à les inspirer à obtenir des résultats commerciaux optimisés.

Les actions ordinaires Caldwell sont inscrites à la Bourse de Toronto (TSX : CWL). Veuillez visiter notre site Web au [www.caldwellpartners.com](http://www.caldwellpartners.com) pour obtenir plus d'information.

Pour plus de renseignements, veuillez contacter :

Michelle Jursa

Caldwell

[mjursa@caldwellpartners.com](mailto:mjursa@caldwellpartners.com)

+1 416 934 2226

Julie Ibrahim

PwC

[Julie.ibrahim@pwc.com](mailto:Julie.ibrahim@pwc.com)

+1-416-356-8182

